
Referat fra Bestyrelsesmøde onsdag den 11.11.20. 
 
Tilstede: Claus, Thomas, Mathias, Flemming, Steffan og Bente . 
 
Afbud: Kate, Gitte og Astrid 
 
 
1. Dagsorden godkendt. 
 
2. Referat godkendt. 
 
3. Viceværtrapporten. 
Trappen ved gavlen Blok 48, det forventes at den nye trappe etableres første i det nye år. 
 
 
4. Drift og vedligeholdelsesplan. 
Kører som planlagt.  
 
5. Gennemgang af indkomne mail. Ingen bemærkninger. 
 
 
6. Renoveringsprojekt. Kører som planlagt. 
 
 
7. Eventuelt drøftelse af vilde blomster områder. 
 
 
Referant Bente 


